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Hei alle, og takk for sist!

Her kjem referat frå førre møte. Gje lyd om de har merknader.

 

Til orientering:

Kutta for BT4 er no vedteke, og det er klart at torg og kollektivterminal i Fyllingsdalen diverre blir kutta.
Kunstprosjektet slik det først var planlagt, går difor ut, jf. vedtak i førre møte.

 

Eg har vore i kontakt med Jan Freuchen. Han var lei seg for at Fyllingsdalen går ut, men seier seg heldigvis
interessert i å vere med på prosjektet på Kristianborg. Eg trur det blir bra å ha han på laget der.

 

Som de elles nok har har registrert, har eg kalla inn til nytt møte torsdag 1. februar kl. 12.30-15.00. Møtet blir
hos HFK, 7. etasje (møterom BU er oppteke).

 

Ha ei god veke vidare!

Helsing Hilde

 

 


